



BULLETIN OF TAICHUNG DISTRICT AGRICULTURAL RESEARCH AND EXTENSION STATION

No. 147

June 2020

行政院農業委員會臺中區農業改良場



行政院農業委員會臺中區農業改良場

研究彙報

第147期

中華民國 109年 06 月

ISSN 0255-5905

CONTENTS

- Development and Application of the Arrangement Device of Clamping and Cutting
of Solanaceae Scion and Stock Seedlings Yu-Chen Hung, Chin-Yuan Chang and Yun-Sheng Tien... 1
- Development and Improvement of Attached Two-row Taro Seedling Transplanter...
..... Yun-Sheng Tien, Chin-Yuan Chang, Chen-Yang Tai and Kuei-Fang Pai... 15
- Studies on Risk-Taking Ability of Young Fruit Farmers' Farming in Central Taiwan
..... Kang-Chi Tseng and Hui-Chen Chang... 29
- Breeding of the New Wheat Variety, Taichung No. 36..... Hsun-Shih Lin... 49
- Analysis of the Characteristics of *Penicillium digitatum* and Evaluation the Efficacy
of Non-pesticide Materials and Yeasts on Controlling Green Mold of Citrus.....
..... Pei-Hsin Lo, Chao-Jen Wang, Yi-Tso Lai and Meng-Sung Chen... 59
- Production of Antiserum Against Coat Protein of *Bamboo mosaic virus* for Virus
Detection..... Chia-Hung Chao, Fang-Lin Liu, Chao-Jen Wang and Kuei-Fang Pai... 75

目次

- 茄科穗砧苗排列式夾持與斜切裝置之研發應用 洪榆宸、張金元、田雲生... 1
- 承載雙行式芋苗種植機之研發改良..... 田雲生、張金元、戴振洋、白桂芳... 15
- 中部地區果樹青農可承擔風險能力之研究..... 曾康綺、張惠真... 29
- 小麥新品種台中36號之育成..... 林訓仕... 49
- 柑桔綠黴病特性分析及非農藥資材防治綠黴病效果評估.....
..... 羅佩昕、王照仁、賴奕佐、陳盟松... 59
- 竹嵌紋病毒鞘蛋白抗血清之製備及其於病毒檢測之應用.....
..... 趙佳鴻、劉芳麟、王照仁、白桂芳... 75

研究彙報
第一四七期

TAICHUNG DISTRICT AGRICULTURAL RESEARCH AND
EXTENSION STATION

Tatsuen Hsiang, Changhua, Taiwan, Republic of China

ISSN: 0255-5905



GPN: 2006500018
定價：新臺幣100元

中華民國一〇九年六月

行政院農業委員會臺中區農業改良場 編印

彰化縣 大村鄉